

**Ascension Day Special Dance
Himmelfahrt Special
Kurt Stenzel
Treasurer Yukon Tramps and Drivers e.V.**

On 25 May 2017, the Ascension Day Special Dance of the YUKON TRAMPS AND DRIVERS E.V. took place in Dinslaken. As our clubhouse is too small for such an event, a tent was put up. Consequently, there was enough room for dancing and taking a break.

Our guest caller Nils Trottmann had an excellent view from the stage and was able to make the 300 dancers dance enthusiastically to his music. In addition, our club callers Natalie Lakermann und Günter Radi did a good job. For the first time in front of a big audience, our member Tatjana Stevens could present herself as junior caller, making the dancers move fast. Well done!

Temperatures around 30 degrees made even the callers sweat. The motto for everybody was to drink enough and not to give up. There was a big cake buffet as refreshment; the cake was contributed by our members. Our barbecue masters had to do extra work that day.

Luckily, none of the dancers fainted or collapsed.

The visitors were impressed by the organization and told us so: The access was well signposted, parking spots were indicated, the registration was well prepared; there were enough seats, the dressing

Am 25.05.2017 fand das Himmelfahrt Special der Yukon Tramps and Drivers e.V. in Dinslaken statt. Unser Clubhaus ist für die Veranstaltung zu klein, und es wurde ein Zelt aufgebaut. Somit war genügend Platz zum Tanzen und Verschnaufen vorhanden.

Unser Gastcaller Nils Trottmann hatte von der Bühne aus den rechten Überblick und konnte die 300 Tänzer nach seiner Musik in Schwung bringen. Zusätzlich waren unsere Vereinscaller Natalie Lakermann und Günter Radi im Einsatz. Unser Mitglied, Tatjana Stevens, konnte sich zum ersten Mal vor großem Publikum als Nachwuchscallerin vorstellen und die Tänzer flott bewegen. Super gemacht.

Bei Temperaturen um die 30 Grad kamen auch die Caller ins Schwitzen. Für alle hieß die Devise viel trinken und nicht schlapp machen. Zur Stärkung gab es ein großes Kuchenbuffet. Der Kuchen war von den Mitgliedern gespendet worden. Unsere Grillmeister waren an dem Tag doppelt gefordert.

Es kam zu keinem Schwächeanfall der anwesenden Tänzer oder der Helfer.

Die Besucher waren von der Organisation beeindruckt und haben es auch gesagt. Die Zufahrt war gekennzeichnet,

rooms were clearly marked, the facilities were clean; there were sufficient drinks, cakes more than enough, and there was grilled food until the end of the event.

For all of those not present: The next Ascension Day Special Dance will take place in 2019. We will be celebrating our 30th anniversary.

Information can be found on time at www.yukons.de. So make a note.

The following day did not begin by tidying up. Dancing went on with verve. A postponed club night together with the LION SQUARES GERMANY took place in the tent. Our guest caller Thomas Paul got the 150 dancers really going, due to his special way of calling. All the dancers had a good time. There was cake from the day before, and everybody could serve themselves in return for a donation.

Then some time or other it was time to finish. Everybody lent a hand, many hands, no sooner said than done.

We would like to thank our guests, the callers and helpers for the good time.

die Parkplätze wurden zugewiesen, Registration war gut vorbereitet, Sitzplätze vorhanden, Umkleideräume gekennzeichnet, WC Anlagen sauber, Getränke gab es ausreichend, Kuchen mehr als genug und Gegrilltes bis zum Ende der Veranstaltung.

Für alle, die es verpasst haben: 2019 gibt's das nächste Himmelfahrt Special bei den Yukon Tramps and Drivers e.V. in Dinslaken. Wir feiern unseren 30. Geburtstag.

Infos werden rechtzeitig unter www.yukons.de eingestellt. Also vormerken.

Am nächsten Tag begann nicht das Aufräumen. Es ging schwungvoll weiter. Ein verlegter gemeinsamer Clubabend mit den Lion Squares Germany fand im Zelt statt. Unser Gastcaller Thomas Paul brachte mit seiner besonderen Art die 150 Tänzer in Schwung. Alle hatten Ihren Spaß. Wir hatten noch Kuchen vom Vortag bereitgestellt, und jeder konnte gegen eine Spende sich bedienen.

Dann ist irgendwann Schluss. Aufräumen. Alle packten mit an, viele Hände, schnelles Ende.

Wir bedanken uns bei den Gästen, Callern und Helfern für die schöne Zeit.